
  

Referat fra bestyrelsesmøde 4. juli 2017

Tilstede: Henrik Laugesen, Mette Egstrand, Mads Dehlbæk og 
Filip Lauritzen. Fraværende: Kasper Vedel Mørch, Henrik 
Bengtsson og Julie Lund 

Brand status: 

Henrik L. har haft to møder med DBI. Der er blevet kigget på to 
lejligheder og kælderen. Status indtil videre er, at der ikke er 
brandsikret i henhold til loven!  
 
I kælderen er der så mange fejl, at det ikke giver mening at 
nævne dem enkeltvis.  
 
Det ser heller ikke ud til, at der er brandsikret ordentligt imellem 
lejlighederne. 

Rapport fra DBI kommer i løbet af ugen - derefter kontakter 
bestyrelsen KPC - og vil KPC ikke påtage sig ansvaret bliver 

næste skridt en advokat. Bestyrelsen vil holde et nyt møde, hvor 
det skal drøftes, hvad fremgangsmåde bliver. 

VVS-problem:

Ventiler på vandrør på øverste udfordringer har givet problemer. 
VVS’er på sagen, har sagt, at vi skal have tjekket ventilerne. 
Kasper er på sagen. Han har også meldt problemet til 
forsikringsselskabet. 

Økonomi:

Hvordan står det til? Filip skriver til Christian. Bestyrelsen vil 
have en status hver 3. mdr. Altså et overblik hvert kvartal. Vi 
starter fra næste møde. 

Sommerfest:

Beboerne tilmelder sig på mail og FB. Filip sætter opslag op i 
gangene. Med opfordring til tilmelding på mail eller FB. 
 Filip bestiller salat, brød og tilbehør. Samt indkøber service.  

 



  

 
Når vi nærmer os, uddeles opgaver til bestyrelsens medlemmer. 
Planen er, at alle møder 1 time før - dvs. kl. 17.00 den 12. 
august. 

Tagterrasse:  

Der er flertal i bestyrelsen for at vente med skraldespande og 
cigaret bokse. Bestyrelsen vil gerne afvente med regler og se 
hvordan det går. 

Barnevogne og andet i opgangen:

Der er sendt klager ind på mailen - så hvad gør vi? Vi opfordrer 
til gensidig respekt i det næste nyhedsbrev. Henrik Laugesen 
kommer med et forslag på et skriv til næste nyhedsbrev. - Han 
svarer også vedkommende på vores mail. 

Gårdmand Bjørn:

Kasper har sat foden ned - og der er sat en ny vicevært på 
ejendommen. Forhåbentlig bliver dette bedre.  
 
Opgang 12:

Henrik Laugesen har rykket for mere rengøring i opgangen. 
Henrik har været i kontakt med Thomas fra Skadeservice. Henrik 
vurderer at vi skal afvente og ikke gøre yderligere. 

Home reception:

På fredag afholder Home reception. Henrik køber en lille ting fra 
bestyrelsen, ligesom vi også køber en ting til Julie for at byde 
hende velkommen i ejendommen. 


Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Havnekanten 

bestyrelsen@havnekanten.dk 

www.havnekanten.dk

 

mailto:Bestyrelsen@havnekanten.dk
http://www.havnekanten.dk

